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Název   zasedání komise sociální a zdravotní  

Datum konání 8. 6. 2020 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ Šlapanice, Masarykovo nám. 100/7 

Přítomni 
Štěpánková, Lejdarová, Králová, Josková, Trněná, Riegerová, 
Střechovská  
 

Omluveni Sovová 

Program Součástí zápisu 

Obsah 

Program: 
1. Zahájení  
2. – 10. Revize úkolů z posledního jednání a nové návrhy 
11. Závěr 
 
1. Schůze byla zahájena 8. 6. 2020 v 17:00.  
 
2. Revize úkolů z minulého jednání 

a) Na základě zvýšení bezpečnosti seniorů paní Střechovská seznámila přítomné, 
se zavedením senzorů s čipem pro tyto seniory, které by částečně mohlo financovat 
město. Na toto zařízení by měli nárok občané nad sedmdesát pět let a osoby 
s příspěvkem na péči třetího stupně. Pořizovací cena je 700 Kč – komise navrhla: město 
500 Kč, senior 200 + 70 Kč měsíční poplatek. Možná je i úprava podle počtu přihlášených. 
 

3. Komise doporučuje návrh p. Střechovské na potravinovou pomoc pro děti ze sociálně   
    slabších rodin od potravinové banky. 
 
4. Komise nedoporučila finanční příspěvek od města pro rodinu ze Ślapanic. Podle infor- 
    mací tato rodina nepředložila lékařské posudky a nevyužila na základě těchto posudků  
   další možné finanční sociální příspěvky od státu  
 
5. Přítomné dostaly informaci o zřízení dvou sociálních bytů na Nádražní ulici, které budou  
    k dispozici od podzimu. 
 
6. P. starostka seznámila komisi o neúspěšném jednání o možném odprodeji budovy MU 
    na Nádražní ulicí. 
 
7. Na základě programu o zdravé výživě dětí, nemůže komise zasahovat do stravovacích 
    návyků u pití energetických nápojů. Je to záležitost rodičů. 
 
8. P Štěpánková tlumočila žádost od seniorů na zřízení zastávky seniorbusu u hřbitova a 
    OD Penny. Tato žádost se projedná a do podzimu může dojít k realizaci. 
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9. P. Riegerová se zmínila o akci, zdravého města, která se nekonala z důvodu pandemie. 
    Další termín proběhne v příštím roce. 
10. Komise se zabývala možností vypracování volnočasového programu pro důchodce 
 
11. Závěrem p. Štěpánková poděkovala za účast a schůzi ukončila 
 

Vyhotovila: Štěpánková Anna 

Podpis 

 


